
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2020ko urtarrilaren 21ean, goizeko 

11:30ean, egindako eta honako pertsona 

hauek osatutako Bozeramaileen 

Batzordeak: 

 

Miguel de los Toyos 

Jon Iraola 

Gorka Errasti 

Josu Mendicute 

Isabel Fernández 

 

Honako akordio hauek hartu zituen: 

 

1.- Eibarko EAJ-PNV eta Elkarrekin-

Podemos Eibar udal taldeek aurkeztutako 

erdibideko mozioa Larrialdi Klimatikoaren 

inguruan. 

 

Plenora eramatea erabaki da. 

 

2.- Eibar Gerrarik Ez elkarteak aurkeztutako 

adierazpen instituzionala Gerren aurka eta 

Gatazken konponbide baketsuen inguruan 

 

Aho batez onartzen da. 

 

3.- Eibarko EAJ-PNV udal taldeak 

aurkeztutako mozioa hiri-hondakinen 

edukiontziei buruz.  

 

 

Plenora eramatea erabaki da. 

 

 

La Junta de Portavoces, en reunión 

celebrada el  21 de enero de 2020 a las 

11:30 horas y con la presencia de: 

 

 

Miguel de los Toyos 

Jon Iraola 

           Gorka Errasti 

Josu Mendicute 

Isabel Fernández 

 

 Adoptó los siguientes acuerdos: 

 

1.- Moción transaccional presentada por 

Eibarko EAJ-PNV y Elkarrekin-Podemos 

Eibar relativa a la Emergencia Climática. 

 

Decide elevarse a Pleno. 

 

2.- Declaración institucional presentada 

por el colectivo Eibar Gerrarik Ez “Contra 

las Guerras y por la Resolución Pacífica de 

los Conflictos” 

Decide aprobarse por unanimidad. 

 

3.- Moción presentada por Eibarko EAJ-

PNV, relativa a los contenedores de 

residuos urbanos. 

 

Decide elevarse a Pleno. 

 

 



 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

Gai ordenean jasotako puntuez gain, 

Alkateak proposatu du adierazpen bat 

egitea urtarrilaren 18an jokatu zen SD Eibar-

Atlético de Madrid partidua zela-eta 

gertatutakoaren inguruan. 

  

Eta eguerdiko 12:10ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, Alkateak bilerari 

amaiera eman dio. 

Fuera de los puntos del orden del día, el 

Alcalde propone la elaboración de una 

declaración institucional, en relación a los 

hechos ocurridos en el marco del partido 

SD Eibar-Atlético de Madrid disputado el 

pasado 18 de enero. 

 

 

Y siendo las 12:10 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el Alcalde levanta 

la sesión. 

  

 


